
Iktatószám:        /2017. 
Jegyzőkönyv 

 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének 

2017. június 27. napján 
megtartott üléséről 

 
Jelen vannak:  
 
Kalcsó Istvánné polgármester 
dr. Rákócziné Tripon Emese alpolgármester 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselő 
Szelezsán Zsolt képviselő 
Tarján István képviselő 
Finna Sándor képviselő 
Csumpilla Csaba képviselő 
 
dr. Medgyaszai László jegyző 
 
Borbély Erika intézményvezető 
 
Javasolt napirendi pontok: 
 

1) Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
2) Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról és az átruházott hatáskörben 
hozott döntésekről 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
3) Vagyoni kérdések megvitatása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
4) Mobilitási Hét megszervezése 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
5) Civil szervezet támogatási kérelme 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
6) HEP, Local Agenda felülvizsgálatának Települési Arculatterv elkészítésének 
elindítása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
7) Cím használatáról 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
8) Védőnő helyettesítéséről 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
9) Vagyoni kérdések megtárgyalása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 



 
10) Lakás bérbeadása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
11) Bejelentések, egyebek 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 

 
Kalcsó Istvánné köszönti a jelenlévőket, megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 fővel 
határozatképes, ismerteti a javasolt napirendi pontokat azzal, hogy egy rendelettervezetet is kér 
megtárgyalni. 
Ezt követően javasolja Tarján István képviselőt felkérni a jegyzőkönyv hitelesítésére.  
 
Javaslatát a jelen lévő képviselők 7 igen szavazattal elfogadják és az ülés napirendjét a következők 
szerint állapítják meg: 
 
Napirendi pontok: 
 

1) Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
2) Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról és az átruházott hatáskörben hozott 
döntésekről 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
3) Vagyoni kérdések megvitatása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
4) Mobilitási Hét megszervezése 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
5) Civil szervezet támogatási kérelme 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
6) HEP, Local Agenda felülvizsgálatának Települési Arculatterv elkészítésének 
elindítása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
7) Cím használatáról 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
8) Védőnő helyettesítéséről 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
9) Vagyoni kérdések megtárgyalása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
10) Lakás bérbeadása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
11) Rendelettervezet a partnerségi egyeztetés szabályairól 
Előadó: dr. Medgyaszai László jegyző 



 
12) Bejelentések, egyebek 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 

 
1) Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
Kalcsó Istvánné rövid tájékoztatást nyújt a két ülés között történt eseményekről és az átruházott 
hatáskörben hozott döntésekről. 
DAREH ülésen vett részt, ki fogják osztani a lakossági szelektív hulladék gyűjtéséhez szükséges 
edényeket. 
Részt vett az Alföldvíz Zrt. ülésén, erre vonatkozóan egy fontos témában külön előterjesztés 
készült. 
A vasútépítés kapcsán újabb egyeztetés volt, az új felüljáró üzemeltetéséről tárgyaltak. Szó esett egy 
elkerülő út kialakításáról is, amely üzemzavar vagy éppen az építkezés okozta akadályok kikerülésére 
szolgálna. A rendőrség mindenképpen ragaszkodik ehhez, hiszen jelentős biztonsági probléma 
merülhet fel. Az út tisztítását vállalták, de a vasúti magánútra vonatkozóan elutasító álláspontot 
foglaltak el. 
A mai napon tárgyalt a közutak felújítását végző cég szakembereivel, ez a projekt a Medgyesegyházi 
utat érinti. 
A varrodával kapcsolatban is tárgyaltak, a szociális szövetkezetté való átalakulás volt a téma, de erre 
vonatkozóan már kimutatták, hogy reális esély nincs rá. A vendégek elmondták, hogy más 
önkormányzatnál sincs erre igazából sem igény, sem lehetőség. 
Járt a megyei önkormányzat elnökénél is a benyújtandó pályázatokról egyeztettek.  Vélhetően 
merülnek fel majd előkészítési költségek, összegük pontosan nem ismert, de úgy véli, néhány 
százezer forintot nem halad meg és teljes egészében vissza is igényelhető. 
 
dr. Rákócziné Tripon Emese tájékoztatást nyújt a Leader csoport egyeztető tárgyalásán 
történtekről. 200 millió forintot oszthatnak el, településenként 30-40 millió forint jutna. Ötleteket 
várnak, ezeket még egyeztetni szükséges, a pályázatok 2018. évben jelennek majd meg. 
 
Kalcsó Istvánné ezt követően szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet 
a jelen lévő képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő határozatot hozzák: 
 

62/2017. (VI.27.) számú határozat 
beszámoló a két ülés között történt eseményekről és tett intézkedésekről, 
valamint az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a két ülés között történt eseményekről és 
tett intézkedésről, valamint az átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló 
beszámolót elfogadja. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
         dr. Medgyaszai László jegyző 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 7-0-0 

 
2) Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
Kalcsó Istvánné kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati 
javaslatot, melyet a jelen lévő képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 



 
63/2017. (VI.27.) számú határozat 
beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatokról és az 
átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló beszámolót elfogadja. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 7-0-0 

 
3) Vagyoni kérdések megvitatása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
Tarján István tájékoztatja a jelenlévőket a Bizottsági ülésen kialakított állásfoglalásról. 
 
Kalcsó Istvánné tájékoztatást nyújt a Dózsa utcával kapcsolatos eseményekről. Felajánlották a 
teljes útfelületet az önkormányzatnak, a költségek áthárítása mellett. Az első pillanatban elutasította 
a felajánlást, hiszen egy nagyon rossz állapotban lévő állami utat felelősen nem vehetnek át. 
Később mélyebben áttekintette a kérdést, szakembereket keresett meg. A Swietelsky képviselője 
elkészített egy árajánlatot, eszerint lényegében nem igényelne jelentősebb forrást a kátyúzás, 
karbantartás. A legnagyobb probléma a buszöblökkel van, az utca vége már MÁV terület.  
Az ajánlat egy alapos kátyúzásra vonatkozott, 2 millió forintba kerül. A buszöblök 2,7 millió 
forintba kerülnének. Javasolja átgondolni az ajánlatot, hiszen – ha az önkormányzat nem kezeli az 
utat – senki nem fogja megtenni helyette. Lényegében ennek az útnak a minősége a település 
lakosságának fontos. Amennyiben el tudnák végeztetni a munkákat, több évig nem lenne probléma. 
Kéri, ebben a szellemben döntsenek. 
A tervezett 5 „fekvő rendőr” elhelyezésére 263.000.- Ft-os ajánlat érkezett, a Szent Imre utcai 
parkolók 4 millió forint körüli összegbe kerülnének. Az út karbantartására meglévő forrás részben 
még rendelkezésükre áll, de kisebb kiegészítésre is van lehetőség. 
Az önkormányzat bevételei szépen alakulnak, így lát fedezetet a tervezett kiadásokra. 
Terveznek útépítést a temetőnél is, a források függvényében. 
 
dr. Rákócziné Tripon Emese támogatja az elképzelést és a felvázolt ütemezést. 
 
Szelezsán Zsolt támogatja a Dózsa utca tulajdonba vételét. A kátyúzás ideiglenes megoldás, a 
végleges megoldás a jelenlegi felület felmarása és új kopó réteg felhordása. 
 
Csumpilla Csaba úgy véli, a Dózsa utca kátyúzását a jelenlegi kezelő nem fogja elvégezni. 
 
Kalcsó Istvánné további kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra teszi fel a megfogalmazott 
határozati javaslatot, melyet a jelen lévő képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a 
következő határozatot hozzák: 
 

64/2017. (VI.27.) számú határozat 
a Dózsa út közútjáról 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete – megköszönve a Magyar Közút Zrt. 
felajánlását – tulajdonba veszi a Kétegyháza Dózsa utca közútját azzal, hogy a 
tulajdonba adás költségeit a Zrt. viselje, valamint, hogy az átadás előtti kátyúzást a 
jelenlegi tulajdonos, illetve kezelő végezze el. 
A képviselő-testület egyidejűleg kéri tulajdonba vagy vagyonkezelésbe adni az út 
melletti zöldterületet. 



A képviselő-testület felkéri a polgármestert a döntés továbbítására és a tárgyalások 
lefolytatására. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 7-0-0 
 

Kalcsó Istvánné tájékoztatást nyújt az Alföldvíz Zrt. ülésén elhangzottakról. A Magyar Állam 
vélhetően fel kívánja vásárolni a részvények egy részét. Ez még nem bizonyos, de fel kell készülni 
egy ilyen lehetőségre is. 
Jelenleg nagyon kis tulajdoni résszel rendelkeznek, nem sok értelmét látja megtartani és más célra 
felhasználni az ellenértéket. Nincs égető szükség a pénzre, de talán érdemes lenne kihasználni a 
helyzetet, amely később talán nem merül fel újra. 
 
Kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet 
a jelen lévő képviselők 6 igen egy nem szavazattal elfogadnak és a következő határozatot hozzák: 

 
65/2017. (VI.27.) számú határozat 
az Alföldvíz Zrt-ben lévő tulajdoni részesedésről 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete értékesíti a Magyar Állam javára az 
Alföldvíz Zrt-ben lévő, részvénycsomagjának 90 %-át, amennyiben az a társaság állami 
tulajdonba vételét szolgálja. 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a döntés továbbítására és a tárgyalás 
lefolytatására. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 6-0-1 
 

Kalcsó Istvánné kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati 
javaslatot, melyet a jelen lévő képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 

 
66/2017. (VI.27.) számú határozat 
a Nagy S. u. 47. számú ingatlan felajánlásáról 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete elfogadja az Árgyelán István által 
térítésmentesen felajánlott Kétegyháza, Nagy S. u. 47. számú ingatlant. 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 7-0-0 
 

Kalcsó Istvánné kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati 
javaslatot, melyet a jelen lévő képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 

 
67/2017. (VI.27.) számú határozat 
zöldfelületek vagyonkezelésbe kéréséről 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete vagyonkezelésbe kéri az MNV Zrt-től a 
Kétegyháza belterületén található, állami tulajdonú, közutak mentén fekvő 
zöldterületeket. 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 



Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 7-0-0 

 
4) Mobilitási Hét megszervezése 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
Tarján István tájékoztatja a jelenlévőket a Bizottsági ülésen kialakított állásfoglalásról. 
 
Kalcsó Istvánné úgy véli, a rendezvény nagyon hasznos és jó üzenete van. Szeptember 18. napján 
javasolja megrendezni. 
Kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet 
a jelen lévő képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő határozatot hozzák: 
 

68/2017. (VI.27.) számú határozat 
a Mobilitási Hét megszervezéséről 
Kétegyháza Nagyközség képviselő-testülete csatlakozik az Európai Mobilitási Hét-hez, 
felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére és az esemény szeptember 
18. napján történő megrendezésére. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 7-0-0 

 
5) Civil szervezet támogatási kérelme 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
Tarján István tájékoztatja a jelenlévőket a Bizottsági ülésen kialakított állásfoglalásról. 
 
Kalcsó Istvánné kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati 
javaslatot, melyet a jelen lévő képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 
 

69/2017. (VI.27.) számú határozat 
civil szervezet támogatásáról 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete 50.000.- Ft támogatásban részesíti a 
„Turul” Hagyományőrző Íjász Szakkört. 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert az elszámolási kötelezettséget is tartalmazó 
támogatási szerződés aláírására. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: szerződéskötésre azonnal, az elszámolásra november 30. 
Szavazati arány: 7-0-0 

 
6) HEP, Local Agenda felülvizsgálatának Települési Arculatterv elkészítésének elindítása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
Tarján István tájékoztatja a jelenlévőket a Bizottsági ülésen kialakított állásfoglalásról. 
 
Kalcsó Istvánné tájékoztatást nyújt a felülvizsgálatok módszeréről és az elkészítendő anyagokról. 
Egy kisebb tiszteletdíjat irányzott elő a hivatal dolgozói részére, különös tekintettel arra, hogy 
külsős szakemberek százezrekért, közel 2 millió forintért végeznék el a munkát, de az adatközlés 
kötelezettsége és a háttérmunka így is a dolgozókat terhelné. 



Kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet 
a jelen lévő képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő határozatot hozzák: 
 

70/2017. (VI.27.) számú határozat 
programok felülvizsgálatáról és elkészítéséről 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete felkéri a jegyzőt a Helyi Esélyegyenlőségi 
Program és a Local Agenda felülvizsgálatára, valamint Kétegyháza Települési Arculati 
Kézikönyve elkészítésére. 
Felelős: dr. Medgyaszai László jegyző 
Határidő: 2017. október 31. 
Szavazati arány: 7-0-0 

 
7) Cím használatáról 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
Tarján István tájékoztatja a jelenlévőket a Bizottsági ülésen kialakított állásfoglalásról. 
 
Kalcsó Istvánné: A hatályos jogszabályok szerint semmilyen közreműködés nem szükséges a 
címzetes főorvosi cím viseléséhez. Ennek ellenére javasolja, hogy ezt a tényt állapítsák meg testületi 
határozatban. Ünnepélyes keretek között szerette volna ezt ismertetni, de a doktornő nem ért rá 
részt venni az ülésen. Végül a Semmelweis Napon fog majd gratulálni a doktornőnek és az 
egészségügyi dolgozóknak. 
 
Finna Sándor sajnálja, hogy nem sikerült ünnepélyes kereteket adni a cím eléréséhez. 
 
Kalcsó Istvánné kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati 
javaslatot, melyet a jelen lévő képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 
 

71/2017. (VI.27.) számú határozat 
cím használatáról 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete megállapítja, hogy dr. Stégermájer 
Györgyi háziorvos a vonatkozó jogszabályi előírásnak megfelelően a címzetes főorvosi 
cím használatára jogosult. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 7-0-0 

 
8) Védőnő helyettesítéséről 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
Tarján István tájékoztatja a jelenlévőket a Bizottsági ülésen kialakított állásfoglalásról. 
 
Kalcsó Istvánné kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati 
javaslatot, melyet a jelen lévő képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 
 

72/2017. (VI.27.) számú határozat 
védőnő helyettesítéséről 



Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete engedélyezi Csumpilla Mariann védőnő 
számára, hogy Lőkösháza településen, 2017. július 1. napjától kezdődően, hat hónap 
időtartamban helyettesítést végezzen. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 7-0-0 

 
9) Vagyoni kérdések megtárgyalása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
Tarján István tájékoztatja a jelenlévőket a Bizottsági ülésen kialakított állásfoglalásról. 
 
Kalcsó Istvánné ismerteti az országos román önkormányzat tervezett építkezésével összefüggő 
tegnapi Bizottsági ülésen felmerült problémákat. Megerősíti, hogy semmilyen fejlesztéstől nem 
zárkóznak el, de elvárható és ez felel meg a kölcsönös tiszteletnek is, hogy a megvalósítás előtt és a 
részletek rövid ismertetésével keressék meg az önkormányzatot, illetve a képviselő-testületet. 
Sajnálja, hogy személyesen nem találkoznak az intézményvezetővel fontosabb ügyekben. 
 
Egyebekben nem ért egyet egy újabb ebédlő kialakításával, hiszen a jelenlegi mögött nagyon sok 
munka és áldozat van és a létesítmény ki tudja szolgálni a település minden iskolás diákjának 
igényeit. 
Megérti, hogy a román országos önkormányzat kapott pénzt és nem tudják elkölteni, de kéri, a 
beruházás megkezdése előtt kapjanak részletes tájékoztatást és műszaki magyarázatot. Ez így nem 
felel meg a megállapodásukban foglaltaknak és bár korábban is kifejezték ebbéli kérésüket, újólag 
előfordult. 
 
Finna Sándor kiemeli, hogy a beruházás nem ebédlő kialakítására irányul, hanem elsősorban 
közösségi térként funkcionál majd. 
 
Kalcsó Istvánné: Az anyag és a kérelem ebédlőről és melegítő konyháról szól. Mindemellett 
megértik az utólagos magyarázkodást, de mégiscsak az lett volna helyes, ha előbb személyesen 
megkeresik a testületet. Újólag kiemeli, hogy a jelenlegi konyha és ebédlő el tudja látni a feladatot. 
A testület megérdemli a tiszteletet és természetesen támogatni fogják az elképzelést. 
 
Borbély Erika ismerteti az elképzeléseket. Hozzáteszi, hogy több éve próbálnak támogatást kérni 
ebédlő kialakítására. 
 
Kalcsó Istvánné megerősíti, hogy elvárják a személyes megkeresést és az egyeztetés 
kezdeményezését. Semmilyen jó dolognak nem kerékkötői, ezt is támogatni fogják. 
 
Csumpilla Csaba ezt az ügyet úgy tekinti, mintha a bérlő bővíteni akarná az ő ingatlanát és erről 
nem szól. Jó dolognak tartja, de nem érti, ha már több éve kérik és várják ezt a pályázati támogatást, 
miért nem keresték meg a tulajdonos önkormányzatot. 
Az összegnek örül, de az eljárás és hozzáállás nem elfogadható. 
 
Szelezsán Zsolt elviekben támogatja a beruházást, de előzetesen szeretnék látni a terveket. 
 
Kalcsó Istvánné további kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra teszi fel a megfogalmazott 
határozati javaslatot, melyet a jelen lévő képviselők 6 igen egy nem szavazatta elfogadnak és a 
következő határozatot hozzák: 
 



73/2017. (VI.27.) számú határozat 
hozzájárulás pályázat benyújtásához 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy a Magyarországi 
Románok Országos Önkormányzata (Gyula, Eminescu u. 1.) pályázatot nyújtson be a 
Kétegyháza, Szent I. u. 83. szám alatti iskolaépületben ebédlő és melegítő konyha 
kialakítására, azzal, hogy – mivel az átalakítás érinti a jelenlegi iskolai tornaszobát – a 
munkálatok megkezdését megelőzően a korábban megkezdett és sportcsarnok 
építésére irányuló beruházást meg kell valósítani, az új sportlétesítményt végleges 
használatba kell helyezni. 
A képviselő-testület a beruházás megkezdéséhez történő hozzájárulás megadása előtt 
részletes tájékoztatást kér a műszaki és látványparaméterekről. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 6-1-0 

 
10) Lakás bérbeadása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
Tarján István tájékoztatja a jelenlévőket a Bizottsági ülésen kialakított állásfoglalásról. 
 
Kalcsó Istvánné kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati 
javaslatot, melyet a jelen lévő képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 
 

74/2017. (VI.27.) számú határozat 
lakás bérbeadásáról 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete bérbeadja a Kétegyháza, Dózsa Gy. u. 
137. alatti szolgálati lakást Nagy Mónika, Kétegyháza, Verőfény u. 53. szám alatti 
lakosnak 5 éves, határozott időtartamra azzal, hogy a bérleti jogviszony megszűnését 
követően a bérbeadó Önkormányzatot elhelyezési kötelezettség nem terheli. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 7-0-0 

 
11) Rendelettervezet a partnerségi egyeztetés szabályairól 
Előadó: dr. Medgyaszai László jegyző 
 
Tarján István tájékoztatja a jelenlévőket a Bizottsági ülésen kialakított állásfoglalásról. 
 
Kalcsó Istvánné szavazásra teszi fel a rendelettervezetet, melyet a jelen lévő képviselők 7 igen 
szavazattal elfogadnak és a következő rendeletet alkotják: 
 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének 

12/2017. (VI.30.) számú önkormányzati rendelete 

a településfejlesztéssel, a településrendezéssel és a településképpel összefüggő 
partnerségi egyeztetés szabályairól 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
12) Bejelentések, egyebek 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 



Kalcsó Istvánné tájékoztatót kértek a szociális ellátások felhasználásáról. Ismerteti ennek 
tartalmát. A teljes keretet nem lépték túl, de a téli időszak jelentősebb kifizetései miatt kissé 
aránytalan a felhasználás. 
Nagyon sok gondot okoz a közfoglalkoztatás keretében a táppénz és az igazolatlan távollét. Sajnos 
sok esetben a táppénzen lévők máshol dolgoznak. Az igazolatlan távollévőkkel szemben igyekszik 
szigorúan fellépni. 
Kéri, támogassa a képviselő-testület a szociális keretből a közfoglalkoztatási és szociális étkeztetési 
feladatok ellátásához egy új gépjármű vásárlását. Ezt minden környező önkormányzat meglépte 
már, a forrás a szociális keret fel nem használt része. Kiemeli, hogy a pénzügyi helyzetük stabil, két 
részletben fogják kifizetni a vételárat. 
 
Finna Sándor támogatja a vásárlást. 
 
Kalcsó Istvánné kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati 
javaslatot, melyet a jelen lévő képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 
 

75/2017. (VI.27.) számú határozat 
gépjármű vásárlásáról 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete legfeljebb 8 millió forintos vételárért a 
szociális, közfoglalkoztatási és egyéb feladatok ellátására mikrobuszt vásárol. 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 7-0-0 

 
Kalcsó Istvánné ismerteti a megvásárolt „nagy-tó” kotrási munkálataival kapcsolatos tudnivalókat. 
 
Felmérték a területet, megkapták a kért árajánlatot. 7 millió forintos összeget jelölt meg a 
Vízgazdálkodási Társulat. A költségvetésben nagyobbrészt van likvid fedezet. A hiányzó forrást a 
munkálatok elvégzését követően fogják pontosan meghatározni. 
A testület hosszú távú tervei között szerepelt a záportározók rendbetétele. Ennél a beruházásnál 
nem a tó a lényeg, ez egy hosszú és tervezett folyamat vége, a csapadékvíz elvezetésének és a 
környezetvédelmi kötelezettségek végleges megoldása. 
 
Közösségi oldalon megjelent felvetésre válaszolja, hogy kétségkívül nagyon fontos lenne a 
településen lévő hármas kereszteződésben egy körforgalom kialakítása, de a statisztikák nem 
támasztották alá, így a vagyonkezelő nem volt hajlandó a beruházásra. A tó kotrása nem vonható 
össze ezzel a kérdéssel. Jelenleg az utolsó mocsaras területet csapolják le és teszik rendbe. Fontos, 
hogy ott van a vasútállomás mellett, a buszforgalom mellette bonyolódik, az utasok az ideérkezők 
is látják, hogyan néz ki a terület. Ez sem elhanyagolható szempont, az ott élő lakosok is nagyon 
várték már a terület rendbe tételét. 
 
Kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet 
a jelen lévő képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő határozatot hozzák: 
 

76/2017. (VI.27.) számú határozat 
a „Nagy tó” kotrásáról 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete megrendeli és elvégezteti a Dózsa utca 
melletti „Nagy tó” kotrását és környezetének rendbetételét. 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 



Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 7-0-0 

 
Kalcsó Istvánné kéri a gyermekes szülőket, nagyszülőket, válasszák ki a játszóterek felújításához 
szükséges játszóeszközöket. Az alpolgármestert kéri fel ennek lefolytatására. 
A sportpálya folyamatosan készül, szépül, úgy véli, őszre elkészülnek a vállalt munkák. 
 
Hamarosan indul a Pogácsa Fesztivál, a programok nagyobbrészt összeálltak, el fogják juttatni a 
képviselőknek. 
 
Finna Sándor támogatni szeretné a nemzetiségi önkormányzat a rendezvényt, egyeztetni kellene 
majd erről. 
 
Kalcsó Istvánné ismerteti a Polgármesteri Hivatali napelemek elhelyezésére irányuló terveket. 
Végül egy – a település arculatának jobban megfelelő – másik megoldást választottak, a hátsó 
épületszárnyon kérték a kialakítást. Ehhez a tetőszerkezetet kissé meg kell erősíteni a költségvetés 
terhére. 
Ismerteti a nyári diákmunkával kapcsolatos tudnivalókat. Mivel az igényelt keretet nem töltötték 
be, továbbra is várják a jelentkezőket. Kiemeli, hogy mindenféle kisebb munkát el kell végezni, nem 
szabad megsértődni, egy kis közös munka, közös buli mindenkinek hasznára és javára válik. 
Megemlíti, hogy az elvégzett szúnyogirtásról nem tudtak, de az eredmény jó volt, örülniük kell még 
akkor is, ha kellemetlenségekkel járt. 
 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka ismerteti a nyári gyermektáborok időpontjait, melyekre még 
lehet jelentkezni. Köszönetét fejezi ki a polgárőrség munkájáért. 
 
Kalcsó Istvánné: Minden segítséget megadtak az elmúlt időszakban a táborok szervezéséhez, de 
kéri, egyeztessenek, amennyiben valamilyen segítséget kérnek vagy várnak el. 
Gratulál Árgyelán Istvánné polgárőrség vezetőnek az átvett elismerésért. 
 
Tarján István javaslatot tesz egy KRESZ park létrehozására. 
 
Finna Sándor: A temetőben történt sírgyalázás okán felajánlja a nemzetiségi önkormányzat 
segítségét egy területfigyelő vagy területőrző rendszer kialakításához. 
 
Kalcsó Istvánné összefoglalja a közlekedéssel kapcsolatos felvetéseket. Újra megvizsgálják a 
„hármas” kereszteződésben a balesetveszély csökkentésének lehetőségeit. 
 
Ezt követően, zárszóként köszönti a köztisztviselőket és az egészségügyben dolgozókat. 
 
Egyebekben további kérdés, bejelentés nem lévén megköszöni az első féléves munkát, jó pihenést 
kíván és bezárja az ülést. 
 

Kalcsó Istvánné      dr. Medgyaszai László 
polgármester        jegyző 

 
Tarján István 

képviselő 
 
 


